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 Dagsorden:
1. Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde         B

2. Budgetopfølgning 2022, 4. kvartal (Bilag 1a og 1b) O/B

3. Skolefonden (Bilag 2) O

4. Vedligeholdelsesplan (Bilag 3a og 3b) O/B

5. Personalesager (lukket punkt)        O/B 

6. Generel orientering fra rektor og formand O

- Byggeriet er afsluttet

- Orientering om status på optagelsesproces

- Halvårsrapport for skolens opfølgningsplan (Bilag 4)

- Info fra Bestyrelsesforeningen

7. Eventuelt                                                                                                                      

8. Herefter Strategi for Borupgaard. Punkt fortsat fra sidste møde.         



Velkommen til Mikkel Nielsen der er skoleleder for Måløvhøj skolen, Mikkel var med til de første to
punkter af mødet.

Ad. 1a Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde
Referatet er underskrevet digitalt og blev godkendt.

Ad. 2 Budgetopfølgning 2022, 4. kvartal (Bilag 1a og 1b)  
Dorte Skallerup gennemgik budgetopfølgningen for 2022 og dermed årets forventede
resultat. Der er en højere censorafregning for skolen end forventet. Der har været en
mindre afvigelse på lærerløn i opadgående retning. Der er flere udgifter til elevaktiviteter
bl.a. sangundervisning i samarbejde med Ballerup Musikskole. Mødeforplejning er er
overskredet lidt, delvist pga. inflationen. Estimatet for resultatet af årets budget er på ca
75.000 kr, der er at betegne som et 0-resultat. Carsten Jacobsen spurgte til udbud af
revision. Fælles udbud via Gymnasiefællesskabet er på vej.

Beslutning: Bestyrelsen tog budgetopfølgningen til efterretning.

Ad. 3 Skolefonden (Bilag 2)
Dorte Skallerup gennemgik regnskabet for Skolefonden. Der er få indtægter til Skolefonden
i disse år, men stadig midler nok til at kunne hjælpe i tilstrækkeligt omfang. Skolefonden
yder tilskud til elever både som stipendier og lån i forbindelse med studieture. Dorte
Skallerup har foretaget revision af regnskabet. Der er givet både lån og stipendier til
studieture, men ikke i stort omfang. Der bør tænkes i hvordan der kan skaffes midler til
skolefonden. Elevrådet opfordres til at komme med input til arrangementer og
indtægtskilder.

Ad 4 Vedligeholdelsesplan (Bilag 3a og 3b)
Thomas Jørgensen fortalte om de vedligeholdelsesprojekter der er planlagt. Det største
projekt er taget på blok, 3, der har væsentlige utætheder. Der vil derudover også blive
etableret en beholder til regnvandsopsamling til toiletskyl samt mountainbikebane. På sigt
kunne man måske investere i flere solceller.
Dermed kan man opnå besparelser på både vand og el. Det blev diskuteret, om der skal
laves en co2- årsrapport for skolen. I forbindelse med orienteringsaften blev der udarbejdet
informationsmateriale om 10 gode bæredygtighedstiltag. Skolen har et klima- og
Bæredygtighedsudvalg. Thomas Jørgensen vil udarbejde et bilag om bæredygtigheds- og
klimatiltag til næste bestyrelsesmøde.

Beslutning: Bestyrelsen tog vedligeholdelsesplanen til efterretning.

Ad 5 Personalesager (lukket punkt)

Ad 6 Generel orientering fra rektor og formand
- Byggeriet er afsluttet
Regnskabet for byggeriet viser at byggeriet i blok 3 har kunnet gennemføres indenfor
budgettet.



- Orientering om status på optagelsesproces

Den foreløbige kapacitet er udmeldt til 413 elever fordelt til 14 klasser. Vi kender først det

endelige søgetal midt i marts. Den endelige kapacitet udmeldes den 15. maj.

- Halvårsrapport for skolens opfølgningsplan (Bilag 4)

Thomas Jørgensen har lavet en halvårsgennemgang af skolens opfølgningsplan der er
blevet fremsendt som bilag. Afsnittene falder i læring og dannelse, arbejdsliv og
medarbejdertrivsel samt bæredygtighed. Der er gennemført aktiviteter på langt de fleste
punkter, og der er planer for, hvordan de sidste punkter i opfølgningsplanen søges opnået.

- Info fra Bestyrelsesforeningen

Signe Cederstrøm fortalte om arbejdet i bestyrelsesforeningens bestyrelse, her har man talt

om alkoholkodeks og sager om seksuel chikane.

Ad 7 Evt.
DTU har åbent hus 2. marts fra kl 12-20 med start i Lyngby og mulighed for at komme til
Ballerup også. Malene Kirstine Holst opfordrer skolens elever til at at deltage.

Næste møde afholdes den 30. marts 2023 kl 15.30.


